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Beste lezer, 

 

Het politieke seizoen is weer begonnen. De eerste commissievergaderingen zijn geweest en op 19 

september vond de eerste raadsvergadering plaats. Met enige (on)regelmatigheid zullen we u de 

komende tijd informeren over hetgeen er speelt in de Wassenaarse politiek en hetgeen onze fractie 

realiseert. 

 

 

Centrumplan 
 

 
 
Het is nog steeds onduidelijk hoeveel het onderhand toch wel megalomane VVD plan om de 
Langstraat op te gaan knappen moet gaan kosten. We begonnen ooit met een bedrag van Euro 2,7 
miljoen, maar in de tussentijd staat de teller al ruim boven de 7 miljoen. 
 
De verantwoordelijk wethouder gaf net voor het reces in de kadernota aan dat hij boven op het reeds 
bestaande krediet nog eens euro 3,8 miljoen extra nodig had. Daarmee zou het project op Euro 7,2 
miljoen komen. 
 
Vragen van onze fractievoorzitter om een duidelijke opgave van de totaal verwachtte kosten leverde 
toen een wat vreemde discussie op waarin de wethouder vol hield het voor euro 5,8 miljoen te kunnen 
uitvoeren. Waarom er dan toch Euro 3,8 miljoen in de kadernota (en dus Euro 7,2 miljoen totaal) 
noodzakelijk was werd niet duidelijk.  
 
Er zou nog subsidie komen en een bijdrage van de ondernemers. 
Ook hier werden door de wethouder geen bedragen genoemd. 
 
Na een door onze fractievoorzitter aangevraagde interpellatie werd in ieder geval het proces duidelijk. 
Eerst moet er een investeringsbeslissing door de gemeenteraad zijn genomen alvorens er een 
subsidieaanvraag kan worden gedaan. Ook de bijdrage van de ondernemers moet juridisch waterdicht 
worden geregeld. Daarmee was er echter nog steeds geen zicht op de noodzakelijke financiën. 
 
Daarom zijn er door onze fractie schriftelijke vragen ingediend om nu voor eens er altijd helder te 
krijgen wat er aan kredieten is verleend. Daarmee wordt duidelijk welke financiële ruimte het college 
nu eigenlijk heeft (en aanvullend eventueel nog aan de gemeenteraad moet bijvragen, mocht dat 
nodig zijn). 



 
Al met al kost het nogal wat moeite om van het huidige college voldoende informatie te verkrijgen. Iets 
wat voor de controlerende taak van de gemeenteraad een essentie is. 
 
 
Onderhoud 
 

 
 
Het onderhoudsniveau van straten, speeltoestellen, groen, etc. is binnen Wassenaar op niveau B 
gesteld. Dat niveau is “redelijk”.  
 
Vele Wassenaarders ergeren zich aan het aanzicht van ons mooie dorp. Gras schiet tussen de 
stoeptegels en straatstenen omhoog, speelplaatsen zien er niet uit vanwege de groene aanslag en 
vertonen soms mankementen, etc. 
Vandaar ook dat Lokaal Wassenaar in het vorige coalitieakkoord (toen we nog deel uitmaakten van 
het college) bewust geld had vrijgemaakt om het onderhoudsniveau op ‘A’ te brengen. 
Voor het huidige college is niveau B echter voldoende. 
 
Bij de bespreking van de onderhoudsplannen bracht onze fractie een amendement in om ten minste 
voor stoepen, speelplaatsen en groen het niveau op A te brengen. Daar was zowel de wethouder als 
coalitie op tegen. 
 
Ons raadslid Annemarie Hofman – de Raad had de stukken van de wethouder echter goed gelezen 
en gezien dat er nog geld beschikbaar was. Zij stelde voor om dat geld voor onderhoud van de 
speeltoestellen te bestemmen. De veiligheid voor kinderen is immers belangrijk. 
 
De wethouder ontkende bij hoog en bij laag dat hij over genoeg geld beschikte, terwijl in zijn eigen 
brief nota bene stond dat hij het wel had. Na consequent volhouden van Annemarie onderbrak de 
burgemeester het betoog van de wethouder, zodat hij zijn eigen stukken even goed kon gaan lezen.  
 



We zien dit wel vaker, wethouders die zich slecht hebben voorbereid en de eigen stukken niet 
kennen…. 
 
Uiteindelijk kwam de wethouder met de toezegging dat speeltoestellen naar niveau A gingen. Hij bleek 
daar inderdaad geld voor te hebben. De rest van het amendement kreeg echter geen meerderheid. 
 
 
T-splitsing Violierenweg 

 

 
 

De kruising Violierenweg / Van Cranenburchlaan is vele jaren een (zeer) gevaarlijke kruising geweest. 
Vrachtwagens met opleggers konden in de vrij nauwe starten, komend uit de van Cranenburchlaan, 
de hoek naar links moeilijk maken en sneden met grote regelmaat fietsers de pas af en/of reden deels 
over het trottoir.  
 
Ook bij de om de hoek gelegen St Jan Baptistschool kwamen met grote regelmaat gevaarlijke 
situaties voor.  
 
Na vele jaren (terecht) aandringen van de omwonenden heeft de gemeente de T-splitsing in 2014 voor 
ettelijke tonnen dusdanig aangepast dat het zwaar/lang verkeer fysiek onmogelijk werd gemaakt nog 
langer van deze straten gebruik te maken. Ook de bebording werd hierop aangepast en de maximum 
toegestane voertuiglengte bedraagt 8,5 meter. 
  
Sindsdien hebben zich geen incidenten meer voorgedaan. Alleen buslijn 43 heeft ontheffing voor 
bussen van 12m lengte.  
 
Nu blijkt buslijn 43 dusdanig druk te zijn in één rit in de ochtend dat busbedrijf EBS i.p.v. een gewone 
bus (12m lengte) met een gelede bus (18m lengte) gaat rijden. Door EBS is verzocht om de T-splitsing 
dusdanig aan te passen dat deze lange bus de draai kan maken. 
 



Door deze aanpassing worden belemmeringen die in 2014 bewust voor het verhogen van de 
veiligheid zijn aangebracht voor een groot deel weer teniet gedaan. 
 
Het valt te verwachten dat zich wederom gevaarlijke situaties gaan voordoen, ondanks het 
verbodsbord “verboden voor langer dan 8,5 m”. Handhaving op dit soort zaken heeft bij zowel politie 
als gemeente immers geen prioriteit. 
 
Het is dan ook niet verwonderlijk dat vele bewoners en wijkvereniging tegen het voornemen van het 
college om de T-splitsing aan te passen protest hebben aangetekend. 
 
Uit schriftelijke vragen die onze fractie had gesteld bleek dat het college van mening was dat het 
zelfstandig een besluit kon nemen en zou naar verwachting de aanpassing ten uitvoer brengen. 
 
Daarom werd er door de fractie van Lokaal Wassenaar een motie ingebracht. Die motie ziet er op toe 
dat er de uiteindelijke besluitvorming naar de gemeenteraad wordt gebracht. Naar verwachting zou dat 
een goede afweging van de belangen van busmaatschappij EBS en de omwonenden opleveren. 
 
Tijdens de bespreking van dit onderwerp zegde de wethouder echter toe dat de aanpassing niet zou 
plaatsvinden. Het indienen van de motie was daarmee overbodig geworden. 
De T-splitsing blijft veilig. 
 
Vele omwonenden van de Violierenweg hebben onze fractie bedankt voor hun adequate optreden. 
 
 
Buurthuis Deijlerhuis 
 

 
 

Op 4 april  werd bij de behandeling van de toekomst van het Deijlerhuis door de verantwoordelijk 

wethouder aan de Raad de toezegging gedaan dat de afspraken m.b.t. het Deijlerhuis ingezien 

konden worden vòòr dat de Koopovereenkomst met de Projectontwikkelaar ondertekend zou gaan 

worden. Dit met name omdat onze fractie haar zorgen had geuit over de vraag of de continuering van 

de buurthuisfunctie van het Deijlerhuis wel voldoende geborgd zou worden in de koopovereenkomst. 

 

Op 16 juni is de concept-overeenkomst inderdaad per mail toegezonden maar wel met daarbij het 

nadrukkelijke verzoek om gepast om te gaan met de informatie omdat de onderhandelingen met de 

projectontwikkelaar nog gaande waren. 

 

Zoals gevraagd heeft de fractie dat gedaan, hoewel 3 vaagheden in de overeenkomst ons grote 

zorgen baarden en wij daar de wethouder in de Raad vragen over hadden willen stellen. Dit gezien 

het feit dat nu gemaakte afspraken over 10-20 jaar nog steeds helder moeten zijn. 

 



In de commissievergadering van 12 september stelde onze fractie vragen over de voortgang van de 

onderhandelingen, zodat duidelijk zou worden wanneer onze vragen wél gesteld konden worden. 

Tot onze grote verbazing verklaarde de wethouder dat de koopovereenkomst de volgende dag 

ondertekend werd. Ook gaf de wethouder tijdens deze vergadering aan dat hij meent te hebben 

voldaan aan zijn informatietoezegging door een mail te sturen waarin wordt gemeld dat op dezelfde 

dag dat de ondertekening plaatsvindt de koopovereenkomst valt in te zien bij de Griffie. 

 

Onze fractie heeft de wethouder hier in de commissievergadering al op aangesproken. Daarop 

kwamen slechts ontwijkende antwoorden. 

Vervolgens heeft de fractie besloten schriftelijke vragen te stellen betreffende het handelen van de 

wethouder en het naar onze mening niet nakomen van de gedane toezegging. 

 

Ook dit past in de trend van slechte/matige informatievoorziening vanuit het college. 

 

Het gaat echter ook om de inhoud van het contract. Met name de te betalen huurprijs door de 

wijkvereniging en welke partij deze huurprijs bepaalt, de gemeente of de projectontwikkelaar. 

 

Het contract is daar niet eenduidig in. Op de ene plek wordt aangegeven dat de gemeente de huur 

bepaalt, maar iets verder staat dan weer dat partijen in overleg treden en partijen overeenstemming 

moeten hebben. Dat is dus iets anders dan “de gemeente bepaalt”. 

 

Bovendien is niet helder waar de buurthuisfunctie in de toekomst wordt ingericht. 

 

Het laatste woord is hier nog niet over gezegd. Lokaal Wassenaar houdt de belangen van de 

buurtvereniging en de vele verenigingen die gebruik maken van het Deijlerhuis goed in het oog. 

 

 

Bespreking begroting 2024 

Op 31 oktober vindt de bespreking van de begroting 2024 plaats in de gemeenteraad. 

Op donderdag 26 oktober zal onze fractie de begroting toelichten. U kunt uw mening over diverse 

zaken dan naar voren brengen. We beginnen om 20.00 uur, locatie Warenar, Persijnzaal. 

 

 

Algemene leden Vergadering, donderdag 26 / 10 

Voorafgaand aan de begrotingsbespreking vind een korte ALV plaats. 

Agendapunten zijn o.a. financiële verantwoording en tekst HR aanpassing. 

Dit gedeelte is alleen toegankelijk voor leden en start om 19.30 uur. 

 

 

Informatie 

Naast deze uitgave kunt u berichten van Lokaal Wassenaar vinden in de Wassenaarse Krant, de 

website wassenaarders.nl , onze eigen website https://lokaalwassenaar.nl en op onze Facebook 

pagina. 

 

Op onze website vindt u naast de diverse artikelen ook de ingediende moties, amendementen en 

schriftelijke vragen (zie onder tab Fractie). 

Zodra er een antwoord is ontvangen van het college worden de antwoorden bij de gestelde vragen 

geplaatst. 

 

 

Contact 

U kunt ons bereiken via secretaris@lokaalwassenaar.nl 

 

https://lokaalwassenaar.nl/

